

And, after debate thereon, the motion was carried.

At 3.25 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Tuesday, March 14, 1972.

(2)

The Standing Committee on Transport and Communications met this day at 9.40 a.m., the Chairman Mr. Lessard (*LaSalle*) presiding.

Members present: Messrs. Allmand, Breau, Dinsdale, Duquet, Forget, LeBlanc (*Rimouski*), Lessard (*Lac-Saint-Jean*), Lessard (*LaSalle*), Nielsen, Portelance, Pringle, Skoberg, Thomas (*Maisonneuve-Rosemont*), Turner (*London East*)—(14).

Also present: Messrs. Cobbe and Rock, M.P.'s.

In attendance: Hon. J.-P. Côté, Postmaster General.

Witnesses: From the Post Office: Messrs. J. A. H. Mackay, Deputy Postmaster General; A. C. Boughner, Assistant Deputy Postmaster General, Finance and Administration; G. M. Sinclair, Assistant Deputy Postmaster General, Operational Services; J. G. Fultz, Director of Coding and Mechanization; R. J. Cousens, A/Director of Transportation; V. C. Molder, A/Director of Budgets; F. Pageau, Director of Postal Rates and Classification; G. C. Campbell, Assistant Deputy Postmaster General, Marketing.

The Chairman read the report of the Steering Committee concerning public hearings on the adequacy of rail passenger service in South Western Ontario.

On motion of Mr. Turner (*London East*),

Agreed.—That the Committee hold public hearings in London, Chatham, Stratford and Walkerton on the adequacy of rail passenger service in South Western Ontario.

On motion of Mr. Pringle,

Agreed.—That the Clerk of the Committee be authorized to place paid advertisements concerning these hearings in local newspapers.

The Committee had for consideration the Main Estimates 1972-73 for the Post Office Department.

The Postmaster General, the Hon. J.-P. Côté read a prepared statement and, assisted by his officials, responded to questions thereon.

Moved by Mr. Nielsen,

—That Mr. Jack Moody be called as a witness before the Committee to answer questions related to the statement of the Minister on pages 529 to 531 of Hansard.

And the debate arising thereon;

At 11.00 a.m., the Committee adjourned until 3.30 p.m. this date.

AFTERNOON SITTING

(3)

The Standing Committee on Transport and Communications met this day at 3.40 p.m., the Chairman Mr. Lessard (*LaSalle*) presiding.

Après débat, la proposition est adoptée.

A 3h25 de l'après-midi, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le mardi 14 mars 1972

(2)

Le Comité permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 9 h 40 du matin sous la présidence de M. Lessard (*LaSalle*).

Députés présents: MM. Allmand, Breau, Dinsdale, Duquet, Forget, LeBlanc (*Rimouski*), Lessard (*Lac Saint-Jean*), Lessard (*LaSalle*), Nielsen, Portelance, Pringle, Skoberg, Thomas (*Maisonneuve-Rosemont*), Turner (*London-Est*)—(14).

Autres députés présents: MM. Cobbe et Rock.

Également présent: L'honorable J.-P. Côté, ministre des Postes.

Témoins: Du ministère des Postes: MM. J. A. H. MacKay, sous-ministre; A. C. Boughner, sous-ministre adjoint, Finances et Administration; G. M. Sinclair, sous-ministre adjoint, Services d'exploitation; J. G. Fultz, directeur du codage et de la mécanisation; R. J. Cousens, directeur par intérim des transports; V. C. Molder, directeur par intérim des budgets; F. Pageau, directeur des tarifs et de la classification; G. C. Campbell, sous-ministre adjoint, Commercialisation.

Le président fait lecture du rapport du comité de direction au sujet des audiences publiques sur l'utilité d'un service-voyageurs dans le sud-ouest de l'Ontario.

Sur proposition de M. Turner (*London-Est*),

Il est convenu,—Que le Comité tienne des audiences publiques à London, Chatham, Stratford et Walkerton au sujet de l'utilité d'un service-voyageurs dans le sud-ouest de l'Ontario.

Sur proposition de M. Pringle,

Il est convenu,—Que le greffier du Comité soit autorisé à publier dans les journaux locaux des annonces payées concernant ces audiences.

Le Comité étudie le Budget principal de 1972-1973 concernant le ministère des Postes.

Le ministre des Postes, l'honorable J.-P. Côté, lit une déclaration et, assisté de ses fonctionnaires, il répond aux questions qu'on lui pose.

M. Nielsen propose,

—Que M. Jack Moody soit appelé à comparaître comme témoin devant le Comité afin de répondre aux questions relatives à la déclaration du ministre figurant aux pages 529 à 531 du Hansard.

Le débat se poursuit à ce sujet.

Le Comité suspend ses travaux à 11 heures jusqu'à 15 h 30.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(3)

Le Comité permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 15 h 40 sous la présidence de M. Lessard.